

## 重庆代理合同也门领事馆盖章到什么地方办理

产品名称	重庆代理合同也门领事馆盖章到什么地方办理
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	841.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

## 产品详情

代理各国大使馆认证，各类公证书，商会证明书，各类CO\FA\FF\FTA\FP\FS\FR\FL等产地证。认证价格合理，可以收到证书扫描件确认后付款，无任何后顾之忧；是您外贸路上的助跑者！

联系人：程丹 15913941040 QQ：2623880699

(重庆) 也门代理合同领事馆盖章(Chongqing) Yemen agency contract stamped by the consulate

相信许多次接触到“领事盖章”这个名词的读者一定充满好奇，只听说过商品质量要盖章，领事盖章又是什么呢？今天，我就来向您介绍一下领事盖章。

I believe that many readers who have come into contact with the term "consular seal" must be full of curiosity. They have only heard that the quality of goods requires a seal. What is a consular seal? Today, I will introduce to you the consular seal.

领事盖章是指一国外交、领事机构及其授权机构在公证文书或其他证明文书上，确认公证机构、相应机关或者盖章机关的最后一个签字(盖章)或印章属实的活动。许多人需要到国外使用国内有关机构出具的文书，却不知道要办-理领事盖章，结果往往是无功而返。举个学生出国留学的例子。根据国际惯例，一般情况下，出国留学前，需要申请留学签证。为此，申请人要提供包括出生、无犯罪记录、学历、学位、成绩单等很多证明材料。但如果直接拿着这些材料去领事馆申请签证，往往会被领事馆以有关材料未经领事盖章为由而拒签。这时候，就需要为这些材料办-理领事盖章了。

The consular seal refers to a country's diplomatic, consular agency and its authorized agency confirming the notarization agency, the corresponding machine \* or the sealing machine \* on the notarization document or other certification documents.. The last signature (seal) or Events where the seal is true. Many people need to go abroad to use the documents issued by the relevant domestic institutions, but they don't know that they need to be stamped by

the consul, and they often fail. Give an example of a student studying abroad. According to international practice, under normal circumstances, you need to apply for a student visa before studying abroad. To this end, applicants must provide a lot of supporting materials including birth, no criminal record, education, degree, transcripts, etc. However, if you go to the consulate to apply for a visa with these materials, the consulate will often refuse the visa on the grounds that the relevant materials have not been stamped by the consulate. At this time, you need to stamp the consul for these materials.

阿根廷领事馆公布的出证时间为7个工作日，现在由于阿根廷领事馆盖章量增多，其实际出证时间不能确定；而埃及领事馆规定的出证时间也是为7个工作日，而实际上内部的机构3个工作日就可以取出证。所以由于各种因素，领事馆公布的出证时间仅供参考，为避免到港货物的及时清关，建议您提前10天--15天左右办-理。

The Argentine consulate announced the issuance time of 7 working days. Now due to the increase in the number of stamps by the Argentine consulate, the actual time for the issuance of the certificate cannot be determined; and the Egyptian consulate also requires 7 working days for the issuance of the certificate. The institution can take out the certificate within 3 working days. Therefore, due to various factors, the issuance time announced by the consulate is for reference only. In order to avoid timely customs clearance of goods arriving in Hong Kong, it is recommended that you do it about 10-15 days in advance.

A省（区、市）公证处或其他机构出具的涉外公证/书或其他文书，是否可以到B省（区、市）外办申办领事盖章？

答：不可以。由于外交部委托可办-理领事盖章的省级外办只掌握本省、区、市内涉外公证处或其他出证机构的签字或印章备案，对其它省份出具的文书不便核实真伪，不能为其办-理盖章。因此，当事人应到户口所在地、居住地或有关事实发生地的涉外公证处或其他机构申办公证/书或其他文书，并到该公证处或其他机构所属省级外办申请领事盖章。